



Turun yliopiston saksan kielen opiskelijoiden ainejärjestö GERMANICA RY:n HALLITUKSEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

Kokous S6/2020

Aika: 10.9.2020 kello 18

Paikka: Discord (etäkokous)

Läsnä: Vili Iisalo (puheenjohtaja), Oona Turkki (sihteeri), Jaantje Müller, Anssi Arola, Oona Leinonen, Anu Auvinen (hallituksen ulkopuolelta)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.02

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen asialistaksi

Lisätään kohtaan Kirja- ja merkkiasiat: Merkin suunnittelukilpailu

4. Hyväksyttävät pöytäkirjat

Hallituksen kokouksen S5/2020 pöytäkirja hyväksyttiin muutoksitta.

5. Hallituksen kuulumiset

Hallitukselle kuuluu hyvää

6. Posti ja ilmoitusasiat

- Postia?
- Kandiohjelmaposti? Oona T pyytää laitokselta lisäselvitystä, jotta voidaan kommentoida aihetta tarkemmin.

7. Talous

- Merkkituloja? Ei
- Jäsentuloja? 15e
- Laulukirjatuloja? Ei
- Toimistotarvikemenoja? Ei
- Kevään myyjäisten tulot? Käsitellään ensi kokouksessa.
- iZettlen budjetointi? 80e

8. Kopo

-

9. Sopo

- Sopotapahtumat syksyllä? Suositaan pääsääntöisesti etäilyä, mutta harkitaan myös ulkotapahtumia. Pidetään myös kahvitunteja, 1. olisi 23.9. klo 11-13 Discordissa. Tehdään

Face-tapahtuma? Sopotapahtumaksi Piirrä ja arvaa Discord-versiona. 29.9. klo 18. Tehdään Face-tapahtuma.

10. Menneet tapahtumat

- Avajaiskarnevaalit 4.9. Järjestelyt oli pieni pettymys, mutta myyntiä oli kivasti. Olisi kiva, jos ensi kerralla olisi aina väh. 2 myyntivuorossa.
- Pilttipiknik 8.9.? Jouduttiin siirtämään huonon sään vuoksi. Tapahtumat pitää perua ensi kerralla ajoissa.

11. Tulevat tapahtumat

- Germisitsit 24.9 klo 18. Jaantjen kyselemä kerhotila osoittautui liian pieneksi. Muutetaan päiväksi 8.10., jotta saadaan Osakuntasali vuokrattua. Varaus tehty. Rajoitetaan sitsaajien määrä 40 henkilöön ja piltit ovat etusijalla. Alustavasti tarjoamme alkoholia, mutta sitsaajat tuovat oman ruoan. Hinnasta yms. keskustellaan myöhemmin.
- Turun linna -ekskursio? Alustavasti loka- marraskuun vaihteessa, max. 20 hlö. Anssi ottaa yhteyttä Turun linnaan.
- Mökkiwochenende? Laitetaan mökki varaukseen, Jaantje ottaa yhteyttä Aurinkolahden mökistä. 23.-25.5.
- Pikkujoulut? Järjestetään pikkujoulut, mikäli tilanne sen sallii. Puhutaan lisää myöhemmin. Osakuntasali varattu 9.12. klo 16-22

12. Kirja- ja merkkiasiat

- Merkin suunnittelukilpailu. Järjestetään myöhemmin. Harkitaan myös kangaskassin lanseeraamista.

13. Jäsenasiat

- Uusia jäseniä? On uusia jäseniä, hyväksytään 7 vuodeksi Nelma Hede. 1 vuodeksi Teemu Mäkinen.

14. Kahvihuoneasiat

Ei.

15. Tiedotusasiat

16. META

17. Seuraava kokous

Seuraava kokous sovitaan myöhemmin.

18. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.16

Puheenjohtaja

Sihteeri